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1. In het stuk staat dat we groen en bomen voortaan zien als kapitaalgoed.(Blz. 9). 
Welke gevolgen heeft dat bedrijfseconomisch voor onze begroting? Reserve 
kapitaalgoederen bijv?  
Is ongeveer bekend wat dit financieel betekent?

antwoord De bedrijfseconomische gevolgen worden pas inzichtelijk nadat we de totale waarde 
van het kapitaalgoed groen en bomen bepaald hebben. Hier komen we bij de uitwerking 
van de beleidskaders openbaar groen in beleid- en beheerplannen op terug. 

2. Bij nieuwbouw (blz. 9): minimaal 30% openbare ruimte moet groen zijn. Boomkronen 
tellen mee. 
Hoe is deze norm nu, of is die er niet?

Antwoord Deze norm is er momenteel nog niet. 

2a. Volgens ons is dit een Europese norm, klopt dat? Zo ja is die verplicht of een 
aanbeveling?

Antwoord Nee, deze norm is opgesteld door Cecile Konijnendijk (directeur Nature Based Solutions 
Institute aan de universiteit van British Columbia) en maakt onderdeel uit van zijn 3-30-
300 regel: 3 bomen zichtbaar vanuit elk huis, 30 procent bladerdek of bodemgroen in 
elke wijk en niemand woont meer dan 300 meter van een park of groengebied. Dit is 
geen verplichte norm, maar wel een strenge aanbeveling voor met name 
projectontwikkelaars. Daartoe is deze regel ook opgenomen in de Leidraad Inrichting 
Openbare Ruimte (LIOR) die momenteel wordt herzien. Indien van de norm wordt 
afgeweken is men minimaal wel enige uitleg verschuldigd. 

2b. Is dit bij planontwikkelingen realistisch voor projectontwikkelaars of maken we het ons 
hiermee moeilijk?



Antwoord Dit werkt twee kanten op: projectontwikkelaars zullen gedwongen worden groen als een 
kapitaalgoed te zien, dat waarde toevoegt aan onroerend goed. Daarnaast bevordert 
deze norm de creativiteit van ontwerpers en het integrale werken. 

3. Er wordt geen gebruik meer gemaakt van chemische bestrijdingsmiddelen en ook niet 
van kunstmest maar alleen van organische bodemverbeteraars uit de regio (Blz. 14).
Acht u dit altijd realistisch?

Antwoord We gaan als gemeente de uitdaging aan om zoveel als mogelijk organische 
bodemverbeteraars toe te passen. Hiertoe zijn we reeds in overleg met de 
Omgevingsdienst Noord-Holland Noord (ODNHN) om te komen tot een stappenplan. 


